
7:ápis z jednání konference - JčŠS
konané dne 24.2.2§24

Přítomni: Dle prezenční listiny

Konferenee byla zahájena v 10:00

Adí} zahájení provedl za\Al leŠS L, Sýkora, návrh na řídícího - L. Sýkora - Schváleno
nadpolovičn í většinou delegátů
Přednesla se informace o přítomnosti na konferenci: Přítomno sě započtením plných mocí
39 lele§álů e 5_3_LoavanLc"L,li, 7391o- Pro_sch]{álell jakéhgkoliv.ná$hu ie aapqířebí 2Q
hlasů.

Program jednání:
i. Zahájení konference .lčŠS a volby řídícího konference předseda W JčŠS
2, Volba pracovních komisí řídící konference
3, Zpráva mandátové komise předseda MK
4. Komentář ke,,Zprávám o činnostiW a komisí" předseda W JčŠS a

předsedové komisí
5. Komentář ke ,,Zprávě o hospodaření" hospodář W JčŠS
6. Zpráva revizní komise předseda RK JčŠS
7. Návrh rozpočiu JčŠS na rok 2ú24 a čl. příspěvků hospodář \Al .ičŠS a

a plánu činnosti JčŠ§ na r.2a24 řídící konference
B, Návrh na předsedu JčŠ§, členy W JčŠS a členy

revizní komise Jčšs
9. Návrh na delegáty konference ŠSČR 2a24
10. Diskuse k předloženým materiáiům 4 - 9
1 1 .Zpráva mandátové komise
12.Volba předsedy JčŠS, členů W JčŠS a členů

revizní komise Jčšs
13.Volba delegátů na konferenci ŠSČR 2a24
1 4, Zpráv a volební kornise
1 5. Zpráv a návrhové komise

Hlasování o předložených materiálech
1 6. Zakončení konference

Ad2} Provedena volba pracovních komisí. Návrhy:
- mandátová a volební komise ve složení

- návrhová komise ve složení

- zapisovatel konference

předseda W
předseda MK

předseda VK
předseda VK
nřerleerla vk

předseda NK
předseda W JčSS

Černík Rudolf, Berkovec Josef, Garabík
Bohumil
Martinkovič Josef, Landa Jiří, Kadlecová
Andrea
Sýkora Ladislav

Obě komise i zapisovatel schváleny všemi delegáty
Hlasování o navrženém programu: §chváleno všemi delegáty,

Ad3) Zpráva mandátové komise, počet delegátů zůstal na 39. Ke schválení usneseníje
zapotřebí stále 20 h|asů,

Ad4} Zprávuw JčŠS přednesl p. Sýkora. Bez diskuse.
Zprávu za STK přednesl p. Hejda. Byla diskutována otázka zachovánísobot pro utkání 3.

divize (většinový názor - zachovat}, dále postup při řešení problému před startem 1, divize
v aktuální sezóně. Požadavek delegátů na důsledné dodržování podmínek v rozpisu
soutěží.



Zprávu za KR přednesl p, Durchan. Zdůrazněna nutnost přítomnosti kvalifikovaných
rozhodčích na utkáních 1. divize, minimálně požadována v domácím celku přítomnost
osoby se znalostí pravidel FIDE, soutěžního řádu a íunkcí digitálních hodin.

Zprávu za KM přednesl p, Havlíček. Vyzdvihl mj. pozitivní viývoj účasti mládeže v divizích.
P, Martinkovič vznesl požadavek na turnaje jednotlivců pro pokročilejší rnládež, totéž
podpořil p. Durchan. P, Landa - KM registruje, bude snaha tento požadavek řešit dle
možností. P. Cerník vznesl připomínky ke KP mládeže. P. Landa doplnil informaci o
činnosti KTCM za nepřítomného vedoucího KTCM p, Tejnora,

Zprávy o činnosti M/ a všech komisí byly vzaty na vědom

Ads} Zprávu o hospodařeníJčŠS za rok 2a23 přednesl p. sýkora na základě podkladů od
hospodáře p. Davida. Diskutován dvojí pohled na sledování hospodaření, konstatováno,
že ke konci roku 2a23 bylo hospodaření ukončeno jako mírně přebytkové, ale s ohledem
na očekávané dodatečné výda.ie {dosud nezaúčtované výdaje na odměny vedoucího 3,
divize) lze očekávat ztrátu ve výši cca 5 000 Kč. Poukázána na značný podíl dotací na
příjmech i uýdajích svazu a nemožnosti dostatečně přesně stanovit tyto příjmy a výdaje
vzhledem k žádostem podávaným až po schválení rozpočtu, Předseda \A/ ocenil vzorné
plnění úkolů hospodářem W JčŠS panem Davidem.
Zpráva o hospodaření byla schválena všemi delegáty.

Ad6} Zprávu revizní komise k hospodaření za rok 2023 přednesl předseda komise p.
Beníšek, V hospodaření a vedení účetnictví nebyty zjištěny žádné závažné nedostatky,
pro další období navrhuje několik doporučení, mj. stran označování účetních dokladů,
jejich odkazování na uzavřené smluv a častějšízveřejňování stavu hospodaření svazu na
webových stránkách. Rovněž se kladně vyjádřil k vedení hospodaření panem Davidem a
vedení účetnictví paní Vrkočovou. Zpráva revizní komise byla vzata na vědomí,

Ad7} Byl předložen plán činnosti (ústně) a rozpočet na rok 2a24. Návrh rozpočtu - byl
samostatně vydán, okomentoval p. Sýkora - plán činnostije dán položkami rozpočtu.
V rozpočtu na rok 2024 byly navýšeny krajské čl, příspěvky dle rozhodnutí konference
JčSSzr-2a23,atousníženésazby100,-Kčauzákladnísazbyzaa,-Kčadětské_30,-
Kč pro hráče do 10 let, Původně navržený rozpočet byl konŤerencí upraven zařazením
příjmové položky pro startovné družstev nově zařazené soutěže družstev mládeže dle
návrhu p. Landy a KM ve výši 300 Kč za družstvo, při předpokládaných 12 družstvech se
jedná celkově o 3600,- Kč, Dále byl rozpočet doplněn na výdajové stránce o odměnu pro
řídícího soutěže ve výši 3000 Kč a částku na ceny pro nejlepší družstva ve výši 600 Kč.
Výsledné saldo rozpočtu zůstává vyrovnané. Co se týče organizace soutěže, budou
komisí m]ádeže vydána pravidla a rozpis soutěže do konce března 2a24.
Upravený rozpočet na rok 2024 včetně plánu činnosti byl konferencí schválen.

AdP) Byly předne§eny návrhy na předsedu JčŠS, členy W JčŠS a členy revizní komise
JčSS. Návrhy:
Předseda JčŠS: Ladislav Sýkcra , !,

Členové W JčŠS: Karel David, Milan Durchan, Martin Hejda, Jiří Havlíček, Jiří Landa.
Čbnové revizní komise: František Beníšek, Ladislav Kukačka, Václav Lefler.

Vzhledem k většímu počtu navržených kandidátů na členy W JčŠS byl vznesen návrh na
schválenívyššího počtu členů W JčŠS, konkrétně na 6 členů. Tento návrh nebyl přijat,

Adg) Návrh na delegáty konference ŠSČR 2§24:
ŘaCni delegáti: Ladislav §ýkora, Rudolf Černík, Bohumil Garabík,
Náhradníci: 1. Josef Martinkovič, 2, Martin Hejda,



Ad10} Diskuse byla vedena průběžně ke každému bodu. Samostatně se vyslovil
k Ťungování KTCM p. Baňoš, ktený zmínil slabé irýkony mládeže na posledním M Čech a
MCR a dalje do souvislosti s Ťungováním KTCM, kdy v posledním období se konal nižší
počet soustředění KTCM a tato byla opakovaně ve střetu s dalšími akcemi mládeže.
Zmínil také nízkou účast nejlepších zástupců nnládeže na KP. K tomu se vyjádřili p. Landa
s tím, že nově jsou termíny akcí rnládeže sladěny navzájern tak, aby nedocházelo ke
střetům termínů. Dále se vyjádřil p. Havlíček v tom smyslu, že účast nejlepší krajské
mládeže na M Čech a nnČR není zcela vypovídající o stavu a úrovni naší mládeže, neboť
vzhledem k podmínkám (včetně finančních) je pro tyto hráče výhodnější - az hlediska
sportovního i přínosnější - účast na OPENech s účastí hráčů s ELO 24aa a výše. Pro
hráče i rodiče je často obtížné absolvovat více týdenních turnajů a je nutno si vybírat.

Ad11) Zpráva mandátové komise - Přítomno stále 39 delegátů z 53 nozvaných tj, 73%,
Pro schválení iakéhokoliv návrhu ie zapotřebí ?0 hlasů.

Ad12) Volba Předsedy JčŠS, clenů VV JčŠ§ a členů revizní komise JčŠS.
Hlasováním byli zvoleni do jednotlivých funkcítito nominovaní kandidáti:
Předseda JčSS: Ladislav Sýkora.
Členové JčŠ§: Karel David, Milan Durchan, Martin Hejda a Jiří Landa,
Členové revizní komise JčŠ§: František Beníšek, Ladislav Kukačka, Václav Lefler,

Předseda JčŠS poděkoval p, Havlíčkovi za dosavadní činnost ve \Al ve funkci předsedy
KM a oceniljeho přínos i při získávání dotací pro JčŠS a jeho oddíly.

Ad13} Volba delegátů na konferenci ŠSČR 2024:
Konferencí byli zvoleni tito delegáti konference ŠSČn 2O24:
Ladislav Sýkora, Rudolf Cemík, Bohumil Garabík,
1. náhradník: Josef Maňinkovič, 2. náhradník Martin Hejda.

Ad14) Zpráva volební komise: Volby nového vedení JčŠS, revizní komise a delegátů na
konferenci ŠSČn 2a24 proběhly bezzávad,

Ad15) Zpráva návrhové komise:
Zrekapitulována přijatá usnesení s tím, že hlasování probíhalo v rámci projednávaných
bodů.

Ad18) Závěr provedl předseda JčŠS - poděkoval za účast a náměty.

Konference skončila ve 14:00 hod,

de*__
Zápis =rr^*, ýadislav Sýkora


